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OBČINA RADOVLJICA 
OBČINSKI SVET 

Gorenjska cesta 19, 4240 Radovljica, tel.: 04 537 23 00, faks: 04 531 46 84 
www.radovljica.si, e-naslov: obcina.radovljica@radovljica.si 

 
Datum: 4.11.2019 
 

Z A P I S N I K 
 
7. seje Občinskega sveta Občine Radovljica, ki je bila 25. septembra 2019 z začetkom ob 16. uri v 
veliki sejni dvorani Občine Radovljica, Gorenjska cesta 19, Radovljica. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Izidor Arih, Mojca Faganel, Branko Fajfar, Gorazd Fajfar, 
Sabina Felc, Maksimiljan Kalan, Danijel Kašca, Nejc Kliček, Jernej Kolman, Darko Marolt, Neža 
Mezeg, Tina Mrak, Miroslav Pogačar, Breda Poličar, mag. Andrej Potočnik, Mateja Potočnik 
Vilko Praprotnik, Simon Resman, Barbara Sitar, Aljoša Škufca, Sandra Zadnikar. 
 
Opravičeno odsotni: Monika Ažman, Teodora Beton, Vojka Jesenko, Miran Rems, Maruša Šolar 
Čuden, Karmen Vnučec, predsednica Občinske volilne komisije. 
 
Prisotni vabljeni: Janez Reš, predsednik nadzornega odbora, Gregor Remec, predsednik Odbora 
krajevnih skupnosti, Alenka Langus, direktorica občinske uprave, Manca Tomažin, vodja Oddelka 
za splošne zadeve, Borut Bezjak, vodja Oddelka za infrastrukturo, okolje, prostor in investicije, 
Rado Pintar, vodja Referata za infrastrukturo, Staša Čelik Janša, vodja Referata za okolje in 
prostor, Dominik Skumavec, vodja Referata za gospodarjenje z nepremičninami, Maja Stanojević, 
vodja Referata za finance in proračun, mag. Petra Krainer, Domplan d.d., Kranj, Ivo Kejžar, univ. 
dipl. inž. kem., IZS T-0582, Ipsum, okoljske investicije, d.o.o., Marija Hrovat, predsednica 
Krajevne skupnosti Begunje.  
 
Župan je odprl sejo in povedal, da se seja snema ter prenaša na spletnih straneh.  
 
Ob začetku seje je navzočnost 17 priglasilo svetnic in svetnikov. 
 
Župan je predlagal razširitev dnevnega reda s točko IX.c Soglasje k osnutku besedila pravnega 
posla (prodajne pogodbe) za prodajo zemljišč na območju gramoznice Graben. Župan je pojasnil, 
da je bilo za gramoznico Graben potrebno še enkrat naročiti cenitev, saj velja določen čas. Ker je 
cenitev prispela po oddaji gradiva za sejo, je bilo gradivo posredovano naknadno po elektronski 
pošti. Statutarno pravna komisija je točko obravnavala, zato je povabil namestnika predsednika, 
da pojasni sklepe komisije. 
 
Nejc Kliček, namestnik predsednika Statutarno pravne komisije, je dejal, da so člani komisije 
sprejeli naslednji sklep: »Ker je občinska uprava prejela revizijo cenitve po sklicu seje občinskega 
sveta, to je 23.9.2019, in je članom sveta gradivo k tej točki bilo izročeno, Statutarno pravna 
komisija ugotavlja, da se skladno s 6. odstavkom 41. člena poslovnika občinskega sveta, lahko 
predlaga razširitev dnevnega reda. Na dnevni red se dodatno uvrsti točka IX.c Soglasje k osnutku 
besedila pravnega posla (prodajne pogodbe) za prodajo zemljišč na območje gramoznice 
Graben.«. Sicer pa se predlagani dnevni red potrdi. 
 

http://www.radovljica.si/
mailto:obcina.radovljica@radovljica.si


I/2 

Občinski svet je sprejel predlog za razširitev dnevnega reda s točko IX.c Soglasje k osnutku 
besedila pravnega posla (prodajne pogodbe) za prodajo zemljišč na območju gramoznice Graben 
17 ZA, 0 PROTI, POTRDILI NAVZOČNOST 17 
 
Občinski svet je brez razprave sprejel naslednji  
Dnevni red: 
I. Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta 
II. Pobude in vprašanja 
III. Sklep o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Občine Radovljica 
IV. Osnutek Odloka o prvih spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 

načrta za novo pokopališče v Begunjah 
V. Osnutek Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč območja občinskega 

lokacijskega načrta za Centralno čistilno napravo (severni del) in merilih za odmero 
komunalnega prispevka  

VI. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Radovljica za leto 2019 in poročilo o 
prerazporeditvi proračunskih sredstev za obdobje od 1.1.2019 do 30.6.2019  

VII. Štiriletni program razvoja in vzdrževanja cest za obdobje 2020-2023  
VIII. Poročila nadzornega odbora 
IX. Premoženjsko pravne zadeve 

IX.a Sklep o razglasitvi zemljišč za javno dobro v lasti Občine Radovljica 
IX.b Soglasje k osnutku besedila pravnega posla (prodajne pogodbe) za prodajo zemljišč 
na Stočju v Kropi 
IX.c Soglasje k osnutku besedila pravnega posla (prodajne pogodbe) za prodajo zemljišč 
na območju gramoznice Graben 

(19 ZA, 0 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 16) 
 
 
K točki I. Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta 
 
Občinski svet je brez razprave sprejel zapisnik 6. redne seje občinskega sveta. 
(18 ZA, 0 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 14) 
 
K točki II. Pobude in vprašanja 
 
Darko Marolt: 

- vprašanje, zakaj se prodajata parceli pod Volčjim hribom, ki naj bi bili namenjeni 
pozidavi. 

Župan je odgovoril, da je bila dražba umaknjena, zato je brezpredmetna in zemljišče ostaja v 
sedanjem stanju, ker je deloma zaščiteno. 
Breda Poličar: 

- vprašanje o višini najemnine, ki jo občina prejema od srednjih šol za najem zunanjih 
igrišč; 

- vprašanje, ali je občina državi ponudila v odkup svoj del lastništva športne dvorane pri 
gostinski šoli. 

Andrej Potočnik: 
- pobuda, naj se svetnikom predstavi vsebina sporazuma v zvezi z nadgradnjo železniške 

proge Kranj – Jesenice, in vprašanje o odzivu investitorja na poziv občinske uprave, da 
projekt oz. projektno dokumentacijo predstavi predstavnikom lokalne skupnosti. 

Župan je povedal, da je bila predstavitev opravljena na zboru krajanov v Podnartu. Do sprejema 
državnega proračuna ne glede na to, da je sporazum podpisan, ni jamstva za njegovo izvedbo. 
Andrej Potočnik: 

- dejal je, da je bila predstavitev v Podnartu zelo splošna. S sporazumom pa so verjetno 
podpisane že konkretne zadeve, zato jih njegova vsebina zanima. 

Maksimiljan Kalan: 
- vprašanje o razpoložljivosti družinskih zdravnikov v radovljiški občini, obravnavi 

fizioterapevtskih uslug ter naboru ukrepov za odpravo zaznanih pomanjkljivosti;  
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- pobuda, da se občinskemu svetu poroča o stanju projekta nadgradnje oz. obnove 
železniške proge pred vsako sejo ter predstavi projekte, ki jih bo občina izvedla 
vzporedno, da predstavniki investitorja in projektantov predstavijo plan nadgradnje 
občinskemu svetu ter na zborih krajanov in da se občinskemu svetu predstavijo predvideni 
ukrepi za zmanjšanje vplivov na zdravje in premoženje ljudi med gradnjo proge;  

- vprašanja o zaporah cest zaradi obnove železniške proge Podnart – Lesce in ukrepih za 
zavarovanje občinskih cest. 

Gorazd Fajfar: 
- ustna pobuda, da se do naslednje seje občinskega sveta pripravi rešitve za problem 

logopeda v vrtcih. Z informacijo o analizi stanja o potrebi logopeda v Vrtcu Radovljica ni 
zadovoljen, saj je na prejšnji seji predlagal samostojno točko dnevnega reda s 
predstavitvijo poročila in rešitev ter sprejemom sklepa. Župan pa je dejal, da sprejemanje 
sklepa ni potrebno in da bo njegova zahteva izpolnjena, vendar ni bila. Prav tako Odbor za 
šolstvo in otroško varstvo, glede na zapisnike, tega poročila oz. informacije ni obravnaval. 
Na seji sveta staršev prejšnji ponedeljek je bilo rečeno, da bo točka glede zaposlitve 
logopeda na današnji seji. Res je svetnikom podana informacija, vendar ni nobene rešitve.  

Branko Fajfar: 
- ustno vprašanje v zvezi z obračunavanjem sejnin svetnikov v letu 2015. Prejeli so 

elektronsko sporočilo zaposlene v računovodstvu, da so v letu 2015 dobili preveč 
izplačane sejnine. Svetniki so izpostavili dodatna vprašanja o zakonski osnovi in o dopisu 
računskega sodišča, kako je naročilo občini obračunavanje sejnin. Kot mu je znano, je 
možno poračunavanje največ za eno leto nazaj. Občinska uprava pa mu je preveč 
nakazano sejnino v letu 2015 poračunala pri zadnji seji, za katero je potem dobil samo 36 
evrov sejnine, ne da bi ga kdo vprašal za soglasje. Glede tega je postavil vprašanja vodji 
Referata za finance in proračun ter direktorici občinske uprave, vendar ni prejel odgovora. 
Zato prosi, da se vsem, ki jim je bila na tak ali drugačen način odvzeta sejnina iz tega 
mandata, le ta poračuna, tako kot se mora. Prosi tudi za odgovor, kako je možno za štiri 
leta nazaj izvesti poračun na osnovi sejnine s 6. seje občinskega sveta. Prosi za pisni 
odgovor in za poračun neizplačanih sejnin v tem mandatu. 

Simon Resman: 
- pobuda, da se na spletni strani občine redno objavlja zapisnike sej svetov krajevnih 

skupnosti. 
Neža Mezeg: 

- ustno vprašanje, kdo skrbi za čistočo na avtobusni postaji v Radovljici in območju za 
njo. Zadnje čase opaža, da je v zelo slabem stanju; 

- ustno vprašanje, kako je s projektom prenove avtobusne postaje v Radovljici. 
Maksimiljan Kalan: 

- glede odgovora na njegovo vprašanje glede parcele 169/1 k.o. Ljubno je občinsko upravo 
zaprosil, naj pripravi, kdaj bo ta parcela zakoličena, da se bo vedelo, kje so meje. Ker ima 
občina namen to parcelo oddati v najem, upa, da vsi vpleteni, ki dele te parcele koristijo 
tudi po 50 in več let, ne bodo prikrajšani. 

Nejc Kliček: 
- pobuda za postavitev uličnega fitnesa v Kropi; 
- pobuda za sanacijo cestišča na vzponu na Stočje z ustreznim odvodnavanjem.  

Tina Mrak: 
- vprašanje o vzdrževanju tematskih poti in višini sredstev za ta namen. 

Jernej Kolman:  
- vprašanja glede sanacije ceste Prezrenje – Spodnja Dobrava, pravnomočnosti parcelacije, 

določitvi odkupne cene zemljišč s prošnjo, da se pripravi točen terminski plan aktivnosti z 
roki in odgovornimi za izvedbe, ter predlogom, da se preveri možnost, da se ob sanaciji 
ceste skozi gozd med Prezrenjami in Spodnjo Dobravo obnovi tudi vodovod, ki je speljan 
ob cesti. 

 
K točki III. Sklep o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Občine Radovljica 
 
Obrazložitev je podala Manca Tomažin, tajnica Občinske volilne komisije.  
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Občinski svet je brez razprave sprejel sklep: 
Občinski svet Občine Radovljica sprejme Sklep o potrditvi mandata članu Občinskega sveta 
Občine Radovljica. 
(20 ZA, 0 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 17) 
 
Po sprejetem sklepu je župan svetnika Aljoša Škufco povabil, da zasede svoje mesto.  
 
K točki IV. Osnutek Odloka o prvih spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za novo pokopališče v Begunjah 
 
Obrazložitev sta podali Staša Čelik Janša, vodja Referata za okolje in prostor, in mag. Petra 
Krainer, Domplan d.d., Kranj. 
 
Odbor za urejanje prostora in varstvo okolja, predsednik Simon Resman: člani odbora so 
soglasno podprli predlagana sklepa. 
 
Občinski svet je brez razprave sprejel sklepa: 
1. Občinski svet Občine Radovljica sprejema osnutek Odloka o prvih spremembah in 

dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega načrta za novo pokopališče v 
Begunjah. 

2. Predlagatelj naj pri pripravi predloga zavzame stališče do pripomb iz javne razgrnitve, s 
strani matičnega delovnega telesa in iz razprave na občinskem svetu. 

(20 ZA, 0 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 18) 
 
K točki V. Osnutek Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč območja občinskega 
lokacijskega načrta za Centralno čistilno napravo (severni del) in merilih za odmero 
komunalnega prispevka 
 
Obrazložitev je podal Rado Pintar, vodja Referata za infrastrukturo. 
 
Odbor za urejanje prostora in varstvo okolja, predsednik Simon Resman: obrazložitev je 
dopolnil s podatkom, da bo s sprejetjem tega odloka komunala dobila gradbeno dovoljenja za 
postavitev objektov, ki jih potrebuje za selitev svoje dejavnosti. Oba sklepa sta bila soglasno 
potrjena s strani članov odborov. 
 
Občinski svet je brez razprave sprejel sklepa: 
1. Občinski svet Občine Radovljica sprejema osnutek Odloka o programu opremljanja 

stavbnih zemljišč območja občinskega lokacijskega načrta za Centralno čistilno napravo 
(severni del) in merilih za odmero komunalnega prispevka. 

2. Predlagatelj naj pri pripravi predloga zavzame stališče do pripomb s strani matičnega 
delovnega telesa in iz razprave na občinskem svetu.  

(21 ZA, 0 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 19) 
 
K točki VI. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Radovljica za leto 2019 in 
poročilo o prerazporeditvi proračunskih sredstev za obdobje od 1.1.2019 do 30.6.2019 
 
Obrazložitev je podala Maja Stanojević, vodja Referata za finance in proračun. 
 
Odbor za finance, predsednik Danijel Kašca: člani so soglasno sprejeli sklep, da se seznanjajo 
s polletnim poročilom in poročilom o prerazporeditvi sredstev. 

 
V splošni razpravi je sodeloval: 

- Branko Fajfar: pri prebiranju zapisnikov Odbora za finance kot matičnega delovnega 
telesa in Odbora krajevnih skupnosti je opazil, da sta oba odbora sklepe sprejela brez 
pripomb. Zato se sprašuje, koliko jih je polletno poročilo sploh prebralo. Podatka, kdo je 
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odgovorna oseba za poslano gradivo, ni našel. Meni, da tega podatka ni, ker ima gradivo 
pomanjkljivosti. Opozoril je na besedilo na strani 146 strani, kjer pod Komunalnimi 
cestami in objekti piše: »Sredstva so bila porabljena za investicije po krajevnih 
skupnostih. Realizacija sredstev na postavkah je bila v vseh krajevnih skupnostih nad 
90%, razen KS Begunje. KS Begunje sredstev ni porabila, ker zaradi nerešenih 
premoženjskih zadev ni izvedla načrtov investicije. Ta sredstva se prenesejo v proračun za 
leto 2019.«. Polletnega poročila ne bo podprl, saj so nekateri podatki samo prekopirani iz 
lanskega leta. 

 
Občinski svet je sprejel sklepa: 
1. Občinski svet Občine Radovljica se seznanja s poročilom o izvrševanju proračuna 

Občine Radovljica v obdobju od 1.1.2019 do 30.6.2019.  
2. Občinski svet Občine Radovljica se seznanja s poročilom o prerazporeditvi sredstev v 

obdobju od 1.1.2019 do 30.6.2019. 
(16 ZA, 1 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 18) 
 
K točki VII. Štiriletni program razvoja in vzdrževanja cest za obdobje 2020-2023 
 
Obrazložitev je podal Borut Bezjak, vodja Oddelka za infrastrukturo, okolje, prostor in investicije. 
Povedal je, da se je na dan seje dopoldne udeležil sestanka na Direkciji za infrastrukturo, kjer je 
izvedel, da za nadgradnjo železniške proge v državnem proračunu ni sredstev. 
 
Župan je povedal, da so gorenjske občine, ki se jih tiče nadgradnja železniške proge, podpisale 
pismo, naslovljeno predsedniku vlade in ministrici za infrastrukturo. Občina je v projektiranje in 
odkup zemljišč vložila že veliko denarja.  
 
Odbor za urejanje prostora in varstvo okolja, predsednik Simon Resman: presenečen je nad 
podatkom, da v državnem proračunu ni zagotovljenega denarja za nadgradnjo železniške proge. 
Člani odbora so točko podprli s štirimi glasovi za in enim vzdržanim. 
 
V splošni razpravi so sodelovali: 

- Neža Mezeg je vprašala, ali je bil program usklajen s programi krajevnih skupnosti o 
obnovi krajevnih cest, saj se marsikatera stvar, tako kot na državne, navezuje tudi na 
krajevne ceste. Glede parkirišča za avtodome v Krpinu je vprašala, v kakšnem smislu bo 
parkirišče urejeno, ali bo to PZA, parkirišče, Park&ride sistem, ali bo parkirišče urejeno 
ali zaprto in ali se bo zaračunavala taksa. V programu ni zasledila ceste Podvin – Zapuže. 
Glede na obremenitev zaradi težke mehanizacije, ki se vsakodnevno vozi po tej cesti in se 
zaradi tega tresejo hiše, bi jo bilo dobro umestiti, saj je vsako leto slabše, čeprav se cesta 
redno obnavlja. Ne ve, če je krožno križišče pri Gradnikovi cesti toliko potrebno kot med 
vrtcem in šolo v Lescah.  

- Maksimiljan Kalan je dejal, da je treba dati več poudarka mostu pri gasilskem domu 
proti Ovsišam, na kar opozarjajo tudi krajani. Povedal je, da je nosilnost mostu, ki je pet 
ton, vsaj desetkratno prekoračena vsaj trikrat na dan. Zato si ne predstavlja, kako bo most 
zdržal težko gradbeno mehanizacijo, ki ga bo prečkala v času ureditve ceste proti 
Ovsišam. 

- Mateja Potočnik je prav tako opozorila, da most na Ovsiše ni nikjer omenjen. Glede na 
to, da se bodo tam gradili še podvozi, nadvozi ter čistilna naprava, most je pa že zdaj v 
slabem stanju, bi bilo dobro razmisliti, da se most sanira. Povedala je, da ljudje v Podnartu 
s projektom niso seznanjeni, zato je ponovno prosila, da se izvede njegova razgrnitev in se 
ga krajanom bolj podrobno predstavi. Ljudje, ki živijo tam, kjer bo podvoz, pravijo, da ga 
je na tem mestu nemogoče urediti, saj ga bo zalila reka Lipnica. 

Župan je dejal, da se strinja, da je most treba sanirati, zato bo to preučeno. Glede podvoza so bile 
izdelane študije, ki so dokazale, da ga Lipnica ne bo zalivala.  

- Mateja Potočnik: žal nobene študije še ni videla. Meni, da bi morale biti študije javne 
informacije, saj ljudje, ki živijo na tem območju, o projektih ne vedo nič. Glede obnove 
ceste na Ovsiše jo zanima, od katere do katere hišne številke se bo obnavljala. Na karti je 
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videla označeno, da se bo obnavljala cesta samo na delu Ovsiš, in sicer zgornjem delu, na 
spodnjem pa ne. Zato prosi za zemljevid z načrti, ki naj se ga predstavi krajanom. Na 
zboru krajanov v Podnartu je bilo rečeno, da bo zemljevid objavljen na spletni strani, 
vendar še vedno ni. 

Borut Bezjak je svetnici Mateji Potočnik dejal, da ji projekt lahko pokaže po seji in da je bil 
poslan tudi predsedniku KS Podnart. 

- Mojca Faganel je glede kolesarske poti vprašala, ali se bo gradila dodatno ali se bodo 
samo narisale črte, tako kot so se čez Radovljico, kar ni najbolj varno. 

Borut Bezjak je povedal, da bo po Železniški ulici v Lescah in v podvozu pod železnico potekala 
kolesarska steza in ne bodo narisane črte. 

- Simon Resman podpira župana, da se z razlaganjem, kaj se bo delalo ne gre prehitro v 
javnost oz. krajevne skupnosti, saj je iz primera obnove železnice razvidno, kako hitro 
država ne nameni sredstev za projekt. Dejal je, da bo država varčevala na lokalnih 
skupnostih, tako kot je vedno do sedaj, denarja ne bo, sprejemalo pa se bo plane, projekte, 
ki niso poceni, na koncu pa od tega ne bo nič realiziranega. Občina nobene ceste ne more 
narediti sama, temveč rabi sofinanciranje države, saj imajo občine malo denarja, ceste pa 
so drage. 

- Mateja Potočnik – replika Simonu Resmanu: ne strinja se s Simonom Resmanom, saj 
za pločnik v Podnartu prosijo že več let in je bilo vse vezano na projekt obnove železnice, 
za kar se je sedaj izvedelo, da tega projekta ne bo. Zato je po njenem mnenju treba imeti 
rezervni plan, ali bo občina naredila pločnik ali ne. Glede izgradnje ceste na Ovsiše, ki je 
občinski projekt, je treba občanom na tem območju načrte predstaviti. Prebivalci o tem ne 
vedo nič, zato jim je treba podati informacije na transparenten način in jih ne zavajati.  

Župan je dejal, da se ljudi ne zavaja. Če je bilo tako mišljeno, se bo opravičil. Povedal je, da je 
pred dvema dnevoma podpisal pogodbo z Gorenjsko gradbeno družbo d.d. za Ovsiše v vrednosti 
580.000 EUR. Pojasnil je še, da gre za državno cesto in da država diktira tempo za ta pločnik, ne 
občina. 

- Maksimiljan Kalan je spomnil, da je bilo pri sprejemanju osnutka proračuna kar nekaj 
razprave o cestah, prav tako je bilo takrat opozorjeno, ali je program, ki se ga sprejema na 
tej seji, pripravljen in potrjen. Strinja se z Matejo Potočnik, da so občani premalo 
obveščeni. Dejal je, da je treba gledati tudi na periferijo. Na zboru krajanov v Podnartu se 
je govorilo tudi o cesti v Prezrenjah. Pojasnil je, da se župan res trudi, da bi se zadeva z 
zemljiščem rešila, vendar so tam zamere še izpred druge svetovne vojne in zato ena od 
strank noče dati zemljišča. 

Župan je povedal, da se bo cesta uredila prihodnje leto za 50.000 EUR. 
- Branko Fajfar: pojasnil je, da se je glasovanja na seji Odbora za urejanje prostora in 

varstvo okolja vzdržal, prav tako programa ne bo podprl kot svetnik. Dejal je, da veliko 
cest, ki so v katastrofalnem stanju, ni zajetih v programu. V programu je »želja« za 19 
milijonov EUR, denarja pa ni toliko. Spomnil je, da je župan v Deželanu pred volitvami 
obljubljal 50 km cest v štirih letih, pa takrat ni bilo še nobenega govora o obnovi železnice 
in nobenih zunanjih sredstvih, ki bodo prišla v občino, ampak je obljubljal na osnovi 
tistega, kar občina ima. 

Župan je pojasnil, da je bilo v Deželanu res zapisano 50 km cest, vendar je bilo to mišljeno v 
sodelovanju z državo. 
 
Borut Bezjak je glede krožišča na Gorenjski cesti povedal, da je osnova, da se uredi prometna 
varnost celotnega naselja Gradnikove ceste. Ena od variant je, da se cesta zapre proti Ulici Staneta 
Žagarja, kar bi pomenilo, da bi celo naselje funkcioniralo oz. bilo priključeno na Gorenjsko cesto. 
Razlog je, da se prepreči tranzitni promet po Gradnikovi od Spara proti Gorenjski cesti proti 
bowlingu. Glede parkirišča za avtodome v Krpinu je odgovoril, da je pripravljen projekt; gre za 
odprt sistem, zapornice niso mišljene, vsak lahko parkira, bo pa možnost priklopa elektrike, vode 
in čiščenja stranišč, kar se bo zaračunalo.  
 
Župan je povedal, da bi za cesto Podvin – Zapuže potrebovali približno 2 milijona EUR, ki jih 
občina nima, se pa cesta redno vzdržuje. 
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Alenka Langus, direktorica občinske uprave, je poudarila, da je bil program razvoja in 
vzdrževanja cest pripravljen na podlagi snemanja stanja cest. Na tej podlagi so postavljene tudi 
prioritete in investicije v samem programu. Povedala je, da je Odbor krajevnih skupnosti program 
obravnaval in se z njim tudi seznanil. 

- Gorazd Fajfar: prosil je, da svetniki po elektronski pošti prejmejo predstavitev Boruta 
Bezjaka, saj je iz nje razvidno veliko več kot iz gradiva. Glede na to, da je bil program 
pripravljen na podlagi snemanja cest in da je bilo na zemljevidih lepo prikazano, kje so 
ceste dobre in kje slabe, je vprašal, zakaj ga svetniki ne prejmejo. Tega na spletni strani ni 
zasledil.  

Župan je dejal, da bodo svetniki prejeli predstavitev. 
- Gorazd Fajfar meni, da bi bilo dobro, da bi svetniki predstavitev prejeli, preden o tem 

odločajo. 
- Branko Fajfar – replika direktorici: direktorico je vprašal, ali so bile posnete vse ceste 

v občini.  
Borut Bezjak je odgovoril, da je bilo posnetih nekaj več kot 200 kilometrov cest. Kategoriziranih 
je sedaj uradno 194,5 kilometra cest in za vse te ceste je narejena tudi ocena poškodovanosti. 
Pojasnil je tudi, da je ta dokument prevelik, da bi ga lahko objavili na spletni strani. 
 
Občinski svet je sprejel sklep: 
Občinski svet Občine Radovljica sprejema Štiriletni program razvoja in vzdrževanja cest za 
obdobje 2020 - 2023. 
(15 ZA, 1 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 17) 
 
K točki VIII. Poročila nadzornega odbora 
 
Obrazložitev je podal Janez Reš, predsednik nadzornega odbora. 
 
V splošni razpravi sta sodelovala: 

- Jernej Kolman: pri poročilu KS Podnart je zasledil, da je krajevna skupnost konec leta 
2018 ažurirala spletno stran, za kar so namenili nekaj čez 700 EUR. Ko je sam pregledal 
njihovo spletno stran, je videl, da je zadnja objavljena novica iz leta 2017, prav tako še 
niso zamenjani podatki o predsedniku KS. Apeliral je, da vse krajevne skupnosti določijo 
skrbnika spletne strani in jih ažurirajo. Če bi KS Podnart objavljala aktualne zapisnike sej, 
bi se lahko krajani bolj seznanili, kaj se v kraju dogaja. 

- Branko Fajfar je glede poročila o opravljenem nadzoru v KS Kamna Gorica v zvezi s 
ceno pokopališke oz. pogrebne dejavnosti, ki naj ne bi bila usklajena z občinskim 
odlokom, povedal, da je bil le ta nazadnje sprejet leta 1997, sklep o najvišjih cenah pa 
sprejema občinski svet. Zato bi bilo po njegovem mnenju pri pregledu treba upoštevati 
občinski odlok, ki govori, da upravljalec pokopališča ustreznemu organu sporoča 
spremembo cene. Sklepi, ki se sprejemajo na občinskem svetu, pa določajo maksimalno 
višino cene. Dejal je, da če svet KS meni, da cene ni treba spreminjati, je pač ne spremeni, 
kar ni v neskladju.  

 
Občinski svet je sprejel sklep: 
Občinski svet Občine Radovljica se seznanja s poročili o opravljenih nadzorih: 

1. Poročilo o opravljenem nadzoru v KS Mošnje za leto 2018, 
2. Poročilo o opravljenem nadzoru v KS Kamna Gorica za leto 2018, 
3. Poročilo o opravljenem nadzoru v KS Podnart za leto 2018, 
4. Poročilo o opravljenem nadzoru razpolaganja s premoženjem Občine Radovljica za 

leto 2018. 
(20 ZA, 0 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 19) 
 
K točki IX.a Sklep o razglasitvi zemljišč za javno dobro v lasti Občine Radovljica 
 
Obrazložitev k vsem trem podtočkam točke IX je podal Dominik Skumavec, vodja Referata za 
gospodarjenje z nepremičninami. 
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Odbor za finance, predsednik Danijel Kašca: člani odbora so soglasno sprejeli sklepe pri vseh 
treh podtočkah. 
 
Občinski svet je brez razprave sprejel sklepe: 
1. Občinski svet Občine Radovljica ugotavlja, da so zemljišča s seznama: 
Šifra K.O. Ime K.O. Parcela Površina Lastnik OPIS 

2164 LANCOVO 1612 263 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849291 

2164 LANCOVO 1619 270 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849297 

2164 LANCOVO 1587/2 30 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849301 

2164 LANCOVO 1588/10 8 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849301 

2164 LANCOVO 1588/3 2740 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849301 

2164 LANCOVO 1588/4 50 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849301 

2164 LANCOVO 1588/6 500 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849301 

2164 LANCOVO 1588/7 54 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849301 

2164 LANCOVO 1588/8 86 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849301 

2164 LANCOVO 1585/1 2218 JAVNO DOBRO 
KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849311 
DEL POLJSKA POT 

2164 LANCOVO 1597/2 31 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849361 

2164 LANCOVO 21/16 84 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849361 

2164 LANCOVO 1590 2625 JAVNO DOBRO 
KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849361 
DEL POLJSKA POT 

2164 LANCOVO 1610 435 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849471 

2164 LANCOVO 1587/1 527 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA CESTA 

2164 LANCOVO 1596/3 76 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA CESTA 

2164 LANCOVO 1622/3 21 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA CESTA 

2164 LANCOVO 21/17 285 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA CESTA 

2164 LANCOVO 1645 49128 JAVNO DOBRO GOZDNA CESTA 

2164 LANCOVO 1107/79 295 JAVNO DOBRO GOZDNA CESTA 

2164 LANCOVO 1447/164 359 JAVNO DOBRO GOZDNA CESTA 

2164 LANCOVO 1447/165 533 JAVNO DOBRO GOZDNA CESTA 

2164 LANCOVO 1580/1 3905 JAVNO DOBRO GOZDNA CESTA 

2164 LANCOVO 1585/3 278 JAVNO DOBRO GOZDNA CESTA 

2164 LANCOVO 871/27 750 JAVNO DOBRO GOZDNA CESTA 

2155 HRAŠE 1404/5 33 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348051 

2155 HRAŠE 1391/12 16 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348033 

2155 HRAŠE 1383/7 91 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348051 

2155 HRAŠE 362/4 1197 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 848071 

2155 HRAŠE 432/196 144 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849542 

2155 HRAŠE 1388/10 8 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849651 

2155 HRAŠE 343/2 344 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849651 

2159 BREZJE 996 3712 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1009/2 43 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1009/3 52 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1010/22 684 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1010/23 42 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1010/24 6 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1013/4 4 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1013/7 414 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1034/4 283 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1034/5 85 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1034/6 30 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 348071 

2159 BREZJE 1015/1 405 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 349012 

2159 BREZJE 1015/2 25 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 349012 

2159 BREZJE 1015/3 29 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 349012 

2159 BREZJE 1015/4 162 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 349012 
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2159 BREZJE 1004/5 167 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849011 

2159 BREZJE 1037 261 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849011 

2159 BREZJE 1008/1 1941 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849026 

2159 BREZJE 989 5960 JAVNO DOBRO KATEGORIZIRANA CESTA ODSEK 849062 

2159 BREZJE 1001/4 51 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA CESTA 

 ki so v zemljiški knjigi vpisana kot JAVNO DOBRO, javne površine lokalnega pomena, 
ki so v lasti in upravljanju Občine Radovljica. 

2. Za zgoraj navedena zemljišča občinska uprava po uradni dolžnosti izda odločbo, s 
katero se ta zemljišča razglasi za last Občine Radovljica in se na njih zaznamuje javno 
dobro – občinska cesta. 

3. Občinski svet Občine Radovljica ugotavlja, da so zemljišča s seznama: 
Šifra K.O. Ime K.O. Parcela Površina Lastnik OPIS 

2164 LANCOVO 1581 1319 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1584 1852 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1589 4538 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1615 370 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1616 450 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1636 3724 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/111 1199 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/62 1840 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/63 1103 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/64 366 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/65 210 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/66 578 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/67 147 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/68 90 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/69 445 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/70 250 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/71 1205 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/78 310 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/83 394 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/90 223 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1107/94 567 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1205/15 1170 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1208/30 1143 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 122/34 849 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1447/114 4877 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1447/121 762 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1447/124 2021 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1447/137 5820 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1447/138 2136 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1447/166 1505 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1447/35 2798 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1447/41 3960 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1579/231 1586 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1579/232 1788 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1579/233 2989 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1579/94 2108 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1580/2 2128 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1580/3 205 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1599/5 1671 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1627/2 1536 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 246/108 1841 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 246/109 903 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 870/44 1830 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 870/45 480 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 
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2164 LANCOVO 870/46 1035 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 870/47 2025 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 871/25 235 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 871/26 1225 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 871/28 280 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 871/29 175 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 871/30 990 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 871/31 1820 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2164 LANCOVO 1605 3345 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2164 LANCOVO 1606 1406 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2164 LANCOVO 1607 2777 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2164 LANCOVO 1625 1316 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2164 LANCOVO 1628 4427 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2164 LANCOVO 870/48 450 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 433/37 705 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2155 HRAŠE 433/38 225 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2155 HRAŠE 433/39 245 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2155 HRAŠE 1382/3 390 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA POT 

2155 HRAŠE 1388/9 292 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA POT 

2155 HRAŠE 431/28 92 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA POT 

2155 HRAŠE 431/34 544 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA POT 

2155 HRAŠE 432/130 746 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA POT 

2155 HRAŠE 432/133 231 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA POT 

2155 HRAŠE 432/137 212 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA POT 

2155 HRAŠE 1372/1 399 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 1373/2 633 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 1375/2 183 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 1375/3 843 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 432/117 300 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 432/118 331 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 432/123 473 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 432/128 196 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 432/129 233 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 432/136 540 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 432/157 107 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 432/161 63 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 433/41 215 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 433/42 235 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 433/43 635 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 547/120 142 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 547/27 1786 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2155 HRAŠE 547/28 2085 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 988/1 3589 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 990 2338 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 1000 6111 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 1001/1 238 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 1001/2 406 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 1005 795 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 1027/2 292 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 1028 301 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 1029 469 JAVNO DOBRO GOZDNA POT 

2159 BREZJE 986/5 402 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1003 1083 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1007 752 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1011/1 357 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1012/2 1728 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 
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2159 BREZJE 1013/5 457 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1016 1065 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1017/1 382 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1018/1 429 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1019/1 868 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1020 1629 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1021/1 591 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

2159 BREZJE 1034/7 2962 JAVNO DOBRO POLJSKA POT 

 ki so v zemljiški knjigi vpisana kot JAVNO DOBRO, javne površine lokalnega pomena, 
ki so v lasti in upravljanju Občine Radovljica. 

4. Za zgoraj navedena zemljišča občinska uprava po uradni dolžnosti izda odločbo, s 
katero se ta zemljišča razglasi za last Občine Radovljica in se na njih zaznamuje javno 
dobro – pot. 

5. Občinski svet Občine Radovljica ugotavlja, da so zemljišča s seznama: 
Šifra K.O. Ime K.O. Parcela Površina Lastnik OPIS 

2164 LANCOVO 1602 604 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1620 1237 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1621 406 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1623 273 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1107/105 63 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1107/107 106 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 126/3 39 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1585/2 862 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1585/4 1603 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1585/5 88 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1588/9 394 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1591/3 1820 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1597/1 350 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1600/1 949 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1609/2 102 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 1622/5 381 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 21/19 40 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 237/13 94 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 237/97 165 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 246/213 154 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 246/214 68 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2164 LANCOVO 57/3 391 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2159 BREZJE 998 759 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2159 BREZJE 1001/3 53 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2159 BREZJE 1012/1 335 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

2159 BREZJE 1027/1 355 JAVNO DOBRO NEKATEGORIZIRANA JAVNA POVRŠINA 

ki so v zemljiški knjigi vpisana kot JAVNO DOBRO, javne površine lokalnega pomena, 
ki so v lasti in upravljanju Občine Radovljica. 

6. Za zgoraj navedena zemljišča občinska uprava po uradni dolžnosti izda odločbo, s 
katero se ta zemljišča razglasi za last Občine Radovljica in se na njih zaznamuje javno 
dobro – javna površina. 

(19 ZA, 0 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 19) 
 
K točki IX.b Soglasje k osnutku besedila pravnega posla (prodajne pogodbe) za prodajo 
zemljišč na Stočju v Kropi 
 
V splošni razpravi so sodelovali: 

- Darko Marolt je predlagal, da občinski svet sprejme sklep, naj se v primeru neuspešne 
prve dražbe za prodajo zemljišča na območju OPPN za stanovanjsko območje na Stočju 
pri Kropi začne z aktivnostmi za ustanovitev stanovanjske zadruge kooperative za gradnjo 
stanovanjskih hiš. Občina kot svoj vložek vanjo vloži zemljišče, s katerim razpolaga na 



I/12 

območju tega OPPN-ja. Pojasnil je, da je bil leta 2012 sprejet OPPN za to stanovanjsko 
gradnjo, ker so zemljišča v lasti občine in je na njih načrtovana zelo racionalna zasnova 
gradnje objektov, lahko tudi montažne oziroma lesene konstrukcije. Sam meni, da bi bilo 
to območje zelo primerno za organizirano gradnjo v zadružni obliki. Zadruga je, kot 
oblika reševanja stanovanjske problematike, predvidena tudi v Stanovanjskem programu 
Republike Slovenije, prav tako je tovrstna oblika gradnje zelo uveljavljena tudi v tujini. 
Pojasnil je, da so bile v Sloveniji dosedanje aktivnosti usmerjene bolj v raziskavo 
modelov, vendar so podane osnove za realizacijo, kar podpirata tako MOP kot republiški 
stanovanjski sklad. Meni, da je območje zaradi bližine šole, športnih igrišč, bazena 
primerno predvsem za mlade družine.  

- Simon Resman meni, da je prava pot ta, da občina spremeni namembnost svojega 
kmetijskega zemljišča, sprejme OPPN in šele potem zemljišča prodaja. Dejal je, da bi bilo 
verjetno še boljše, če bi občina pred prodajo zemljišč le ta uspela še komunalno opremiti. 
V tem primeru bi jih verjetno lahko prodala po bistveno višji ceni. 

- Jernej Kolman: v obrazložitvi je prebral, da mora pred javno objavo izvedbe postopka 
občinski svet podati soglasje, če gre za vrednost nad 500.000. Zato ga zanima, ali je bila 
na spletni strani www.nepremicnine.net samo poizvedba za to nepremičnino ali se že 
prodaja. Prav tako ga zanima tudi, ali je predviden prihodek od prodaje nepremičnin v 
proračunu za leto 2019 oziroma za katero leto se prihodek predvideva. 

Direktorica občinske uprave je pojasnila, da je bila zadeva res objavljena na spletni strani 
www.nepremicnine.net, pred samim postopkom pa je treba pridobiti soglasje občinskega sveta. 
Glede prihodka proračuna iz naslova prodaje nepremičnin je pojasnila, da je predviden v višini 1,2 
milijona EUR, s tem da je v načrtu programa prodaj več zemljišč in objektov kot v tej vrednosti, 
zato se ne more reči, kaj bo šlo v to ali prihodnje leto. 
 
Občinski svet je sprejel sklep: 
Občinski svet Občine Radovljica daje soglasje k osnutku besedila pravnega posla (prodajne 
pogodbe) za prodajo zemljišč na Stočju v Kropi. 
(16 ZA, 2 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 17) 
 
K točki IX.c Soglasje k osnutku besedila pravnega posla (prodajne pogodbe) za prodajo 
zemljišč na območju gramoznice Graben 
 
Občinski svet je brez razprave sprejel sklep: 
Občinski svet Občine Radovljica daje soglasje k osnutku besedila pravnega posla (prodajne 
pogodbe) za prodajo zemljišč na območju gramoznice Graben. 
(17 ZA, 1 PROTI, PRIGLASILI NAVZOČNOST 18) 
 
Darko Marolt – proceduralno: občinskemu svetu je predlagal, da pri točki IX.b sprejme njegov 
predlagan sklep, in sicer da se gre v primeru, da po prvi javni dražbi občina s ceno ni zadovoljna, 
v zadrugo. 
Župan je pojasnil, da ni proti sprejemanju predlaganega sklepa, vendar se javna dražba opravi v 
treh fazah. Dejal je, da se najprej prodaja po določeni ceni, v tem primeru 25,70 EUR/m2, nato se 
cena zniža. Povedal je, da se sklep lahko sprejme, vendar se ne strinja se tem, da se gre že v drugi 
fazi v zadrugo.  
Darko Marolt je glede na obrazložitev svoj predlog umaknil. 
 
Seja je bila zaključena ob 18.10 uri. 
 
Zapisala:  
Metka Gaber 
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